
REFERAT fra generalforsamling i Blåvand-Ho Erhverv d. 21. marts 2023 
 
 

1. Anne Marie Lidegaard blev valgt til dirigent 
2. Formandens beretning (vedlægges) 
3. Formanden fremlagde kassererens reviderede regnskab. Dette blev godkendt af 

forsamlingen. 
4. Kontingentet fortsætter som 2022 
5. Der var ingen indkomne forslag  
6. Jonas Junge og Finn Christensen var på valg og blev genvalgt. Som suppleanter blev valgt 

Jeppe ____________ fra PULS og Richard Skak fra Dit Energicenter A/S 
7. Hans Jørgen Jessen og Brian Ørnskov blev valgt til revisorer. Niels-Arne Jessen blev valg 

som suppleant. Brian Ørnskov bad bestyrelsen om at undersøge, om det kræver en 
uddannet revisor, eller det ’bare’ var en bilagskontrollør? Dette undersøger Bente Staal 

8. EVENTUELT:  
 
Snerydning/vinterberedskab – det undersøges, hvor Varde kommune salter. Ligeledes afsøges 
markedet for tilbud på vinterberedskab, da denne udgift er vokset. 
Scenetelt – Der er kommet en donation til finansiering af dette. 
Eventyrets Land – forslag om evt. at bruge dette i markedsføringen. Det var digteren Thomas 
Lange, der skrev om dette. I Ho ved præstegården ligger ’Thomas Lange – haven’ 
Danmarks største juletræ – forslag om evt. at gøre Blåvandshuk Fyr til Danmarks største juletræ 
nu da ejerforholdet er skiftet, siden sidste ansøgning(afslag). 
Skraldespande igennem byen – BHE ejer en del af disse. Det blev oplyst, at flere trænger til 
udskiftning. Varde Kommune forestår tømningen. 
Opbevaring af påskeæg ? 
PLAKAT – i forbindelse med Gravel Challenge Blaavandshuk 5. – 7. maj 2023 vil der blive solgt en 
plakat, skabt af Lars Henning Andersen og sponseret af Strandgallerieti Blåvand/Vejers. Hele det 
indkomne beløb vil blive brugt til Skraldebanden. 
”Blåvand” – sang Neighbours Der blev d. 30. juni 2006 afholdt koncert på torvet, hvor Neighbours 
spillede. Blåvand/Ho Handels og Erhvervsforening og Blåvandshuk Turist- og Erhvervsforening 
udgav en cd-single med numrene ’Blåvand’ og ’Himlen er Evigblå’. 
Stadepladser: Ved NETTO skal der være stader iflg. lokalplanen. Andre i byen er måske også 
interesserede. Bestyrelsen holdning er, at der ikke skal være flere stadepladser, og at dem, der er 
ved NETTO ikke skal være der, således at der er tilladelse til i alt 3 stadepladser i hele Blåvand! 
Derimod finder bestyrelsen det som en god ide med ’POP-UP’-pladser – altså kortvarige 
events/salgsboder (enkelt dag) 
 
 
 


